
 

 

Komisia životného prostredia 
 

Z Á P I S N I C A 
 
 
Dátum: 25.02.2019  o 17:00 hod. 
Miesto: Obecný úrad -  Sobášna sieň 
 
Program: 
 

1. Systém zberu bioodpadov 
2. Výsadba verejných priestranstiev 
3. Zakúpenie drviča konárov 
4. Rôzne 

 
 
Stretnutie bolo vedené hlavne formou diskusie. 
 
Predmetom diskusie boli nasledovné body: 
 
Systém zberu bioodpadu 
Cieľom je minimalizovať tvorbu komunálneho odpadu, nakoľko bioodpad sa vyskytuje v 
kontajneroch určených na komunálny odpad. Bolo dohodnuté, že sa zorganizuje pracovná 
cesta do mesta Hlohovec alebo Piešťany, kde sa darí separovať takmer 60% odpadu. Následne 
sa spracuje postupnosť krokov, aby sme zlepšili systém zberu a separovania odpadu. 
 
Výsadba ovocných stromov na verejných priestranstvách 
Komisia navrhuje pri výsadbe drevín v obci, zamerať sa na ovocné stromy. Podporí sa tým 
hlavne drobné vtáctvo. 
 
Bioretenčné záhony 
Komisia navrhuje v obci vytvárať bioretenčné záhony. Ich funkciou je zadržiavať vodu a 
zabezpečiť pomalé odtekanie na miestach, ktoré sú spádované do nejakého miesta. Komisia 
navrhuje v prvej fáze vybudovať takéto záhony pred Obecným úradom a pri križovatke ciest 
1. triedy. 
 
Zakúpenie drviča konárov 
Komisia navrhuje zakúpiť drvič na konáre z dôvodu, že sa v obci tvorí veľké množstvo 
drevného odpadu, ktorý nie je ďalej spracovávaný. Drvič by mal byť na samostatnom 
podvozku a so samostatným pohonom (aby nebol závislý na traktore). 
 
 



 

 

Napr.: 
https://www.ibo.sk/produkt-stiepkovac-eliet-mega-prof-on-road-kubota-ma-018-011-
341/1/10428/60197/ 
Ošetrenie vysokých stromov 
Komisia navrhuje objednať službu, aby sa v obci ošetrili vysoké stromy. Jeden z dôvodov je 
vysychanie konárov vo vyšších častiach a ohrozenie okoloidúcich. 
 
 


